
Protokoll från styrelsemöte nr 3/2020 i Granviks Byalag

Datum: 20201027

Plats: Hos Leif Gustafsson.

Närvarande: Leif Gustafsson, Gittan Lind, Mona Davidsson, Roland Karlsson, Roland Brandqvist 
och Stefan Brandqvist.

§1 Mötets öppnas
Ordföranden hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat.

§2 Val av justeringsman
Till justeringsman väljs Roland Karlsson.

§3 Föregående mötesprotokoll
Leif föredrog föregående mötes protokoll från 3/5 och detta godkändes. Kort uppföljning 
följer. Leif har bytt ut stolpar på Byrundan, inga ruttna stolpar finns kvar där längre. Viss 
komplettering behöver ändå göras. 
Vi har inte ännu provat LED-belysning till utställningsskåpet i museet. 

§4 Kassarapport
Aktuella saldon är 1931 kr i kontantkassan och 73372 kr på bankkontot.
En bra inkomst kommer från uthyrning av bastun vilket har gett 11000 kr under året.

§5 Rapporter från Byalagets aktiviteter sedan förra mötet.
Metardag genomfördes 21 maj. Det var 30 deltagande och Göte Jansson vann tävlingen.
Slåtterdag i slutet av juli. En journalist från Skaraborgs Läns Allehanda var på plats och 
skrev en artikel i tidningen. 
Tipspromenad 24/10 i samarbete med Granvik Event. Det var gott om deltagare, ca 135 st. 
Ingen hade 12 rätt, 4 deltagare hade 11 rätt. Priser var bastubad i Byalagets bastu och i 
bastun nere vid badstranden samt 1 övernattning i stuga.

§6 Höstbesiktning av våra vandringsleder
Roland B har gått Djäknaleden. Inga vindfällor behöver röjas.
Leif ska gå Byrundan igen. Delen vid kallkällan behöver rustas upp med avseende på 
spänger. Vi behöver gå Torp- och Kulturrundan. Granviksrundan behöver inte besiktas. 
Den håller Per i vandrarhemmet koll på.

§7 Planer för hösten och vintern 
Den årliga höstfesten ställs in pga av viruspandemin.
Glöggmys ska vi ha fredag den 11/12 kl 17:00 nere vid grillkåtan i hamnen.
Om det blir is i vinter så ska vi ta bort handikappbryggen i Dammen enligt beslut på förra 
mötet. Om det blir is vill vi också arrangera pimpeltävling på Dammen. 

§8 Övriga frågor
Roland K ska göra nytt försök att prata med Sveaskog angående bron vid norra delen av 
Dammen. Denna behöver repareras. 
Det har kommit in förslag att vi ska sätta upp varningsskyltar vid elstängslet vid hästhagen 
och odlingslanden. Just nu har vi dock inte tillgång till el för att mata elslingorna. Det lutar 
åt en lösning med 12V batteri. Vi behöver då skaffa en pulsator som matas med 12V.



Parkering av bilar i byn. Antalet besökare i byn sommartid har ökat en hel del de senaste två 
åren. Detta har medfört en del problem då vissa har parkerat bilen på platser som inte får 
blockeras. En del besökare som ska till Djäknasundet parkerar i Granvik och går därifrån 
genom skogen.
Förslag att flytta på de buskar som finns på höger sida av vägen i höjd med grusparkeringen 
när man åkt under 49an och innan man passerar Granviks Herrgård. Där står också en 
informationstavla. Buskarna skymmer sikten och eftersom mer folk är i rörelse i det området
nuförtiden på somrarna så finns risk att någon fotgängare eller hund blir påkörd.
Leif informerade att Per på vandrarhemmet håller på att ta fram nya kartor över området. 
Dessa är baserade på satellitdata.
Roland B ska undersöka om vi kan sätta upp en solpanel vid bastun som har högre kapacitet,
100 W, och ta reda på fabrikat och pris för en sådan.

Nästa möte 22/11 k 15:00 utomhus vid Trekanten.

§9 Mötet avslutas
Mötet förklarades avslutat.

Mötets ordförande Leif Gustafsson

Mötets sekreterare Roland Brandqvist

Justeras Roland Karlsson


